
hospital ity r ider  
e n s e m b l e  0

www.ensemble0.com

http://www.ensemble0.com


DRESSING ROOM
A dressing room is needed with table and chairs, and enough space to keep clothes, suitcase 
and flighcase. 
The room must have a direct access to the stage, distinct from the audience space. 

C ATERING 
Please don't provide any plastic bottles, nor single use packaging or cutlery. 
If the local tap water is drinkable, please just make sure there is access to it from the dressing 
room. 
If local tap water is not drinkable, please provide water in a glass bottle. 
A couple of local fruits are also welcome for the catering. 

MEAL
Please provide a biologic, local, vegetarian & season meal with good wine (local if possible). 
When it's possible (and if the show is not too late), it is preferable that the dinner happens after 
the show. If not possible/convenient, OK for eating before the show. 

HOTEL 
If the concert requires a travel of several hours by train, an arrival the day before the show 
will be asked. In this case two nights in a hotel room (with breakfast and wifi connection) are 
necessary (night before the concert date + night of the concert). 
Otherwise, just one night in a hotel room (with breakfast) is necessary. 
Local hotels will preferred to international hotel chains.

TRANSPORTATIONS
For environmental reasons, the artist prefers to avoid travelling by plane whenever it's 
possible. Travels by train to the city where the show will happen are welcome. 

CONTACTS
 

Sylvain Chauveau: sylvainchauveau@gmail.com / +32 484 612 027 
Stéphane Garin: garin.stephane@gmail.com / +33 777 890 666
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LOGE 
Une loge sera demandée avec une table et des chaises, assez spacieuse pour y laisser en 
sécurité nos affaires personnelles (vêtements, valises et autres).
Cette loge devra avoir un accès direct à la scène, indépendante de celle du public. 

C ATERING
Ne pas utiliser de plastique, ni d’emballages ou couverts à usage unique.  
Si l’eau locale est potable, faire juste en sorte qu’elle nous soit accessible. 
Si l’eau locale n’est pas potable, utiliser des bouteilles en verre. 
Quelques fruits locaux seront également les bienvenus. 

REPAS 
Prévoir une alimentation biologique, décarnée (végétarienne), locale et de saison accompagnée 
de bons vins (locaux si possible). 
Quand c’est possible (et si la performance n’est pas trop tard en soirée), il sera préférable de manger 
après le concert. Si c’était compliqué/impossible, il n’y aura aucun problème de manger avant.

HÔTEL
Si notre venue nécessite un long trajet en train, une arrivée le jour avant le concert sera 
demandé. Dans ce cas, 2 nuits d’hôtel (en chambre simple avec petit-déjeuner et wifi) seront 
nécessaires.
Privilégier plutôt les hôtels locaux aux grandes chaînes. 

VOYAGES
Pour des raisons écologiques, l’ensemble 0 privilégiera les transports en train. En dernier 
recours, l’avion pourra être envisagé. 
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